

長榮大學國際處 2024 印尼跨國教育體驗(GlobEEs)徵選簡章

Application Brochure of 2024 Indonesia GlobEEs Office of Global Engagement, Chang Jung Christian University

GlobEEs (Global Education Experiences)跨國教育體驗是長榮大學與國際姐妹校聯手打造的跨國教育活動。以隔年交換方式，選送學生赴海外體驗學習，或接待姐妹校的同學們體驗台灣文化。

本次睽違四年重啟實體交流選送本校學生赴兩所印尼姐妹校進行文化體驗，希望能讓學員們深入了解印尼文化。歷年活動及心得報告請參考[國際處網站](#)。

GlobEEs (Global Education Experiences) is a cross-national educational program jointly created by Chang Jung Christian University (CJCU) and our international partner universities. The program adopts an alternating-year exchange format, sending students to experience overseas learning or hosting students from partner universities to experience Taiwanese culture.

The physical exchange has been suspended for four years. This year, we will resume the program and select CJCU students to participate in cultural experiences at two Indonesian partner universities. The goal is to allow participants to better understand Indonesian culture. For information on past programs and personal reports, please refer to the [website of the OGE](#).

一、活動地點：印尼 University Kristen Satya Wacana 及 Universitas Kristen Duta Wacana

Location: University Kristen Satya Wacana and Universitas Kristen Duta Wacana

二、日期：2024 年 7 月 6 日至 2024 年 7 月 20 日，共 15 天。

Date: July 6th, 2024 to July 20th, 2024. In total 15 days.

三、參與資格：必須為本校在學學生(不限國籍)；必須具備良好英文溝通能力，印尼文為加分項目，將視情況優先錄取。

Eligibility: To be an undergraduate/Graduate student enrolled at CJCU (regardless of nationality) and require good English communication skills Indonesian language proficiency is a plus and will be given priority for admission.

四、費用：需支付簽證費印尼盾 500,000 元(約新台幣 1,000 元)，其餘費用由長榮大學及印尼姐妹校補助。

(長榮大學及印尼姐妹學校補助支出費用包含，來回機票、海外保險、課程費、住宿費、團體餐飲費、當地交通費及文化參訪費用等；本活動採團進團出，將由學校統一處理來回機票及海外保險；另請自行準備至當地後的私人花費。)

Cost: Students are responsible for paying the visa fee of Rp 500,000 (approximately NT\$1,000).

(Other expenses will be covered by CJCU and our Indonesian partner universities.

Expenses covered by CJCU and our Indonesian partner universities include round-trip airfare,

overseas insurance, tuition, accommodation, meals, local transportation, and cultural visits.

The program will be conducted as a group, and the school will handle round-trip airfare and overseas insurance. Please be prepared to cover your expenses while in Indonesia.)

五、保證金：新台幣 2,000 元。

(請於辦理錄取說明會後一周內繳交；繳交心得報告及完成回國心得分享會後，方退回保證金；未完成上述事項者者無法退回保證金。)

Deposit: NT\$2,000

(The deposit must be provided within one week after the orientation. The deposit will be refunded after the participant submits the personal report, and participate in the final presentation. If participants fail to comply with the abovementioned requirements, they will not be refunded the deposit.)

六、錄取人數：正取 **12** 名，備取 **3** 名。

Number of Participants: 12 admitted students and 3 waitlisted students.

七、徵選流程 Application process :

日期 Date	內容 Content	說明 Note
即日起 03 月 22 日(五) From now until Friday, March 22 nd	報名期間 Application Period	<p>於 03 月 22 日(五)當日下午 5 點前填寫完線上報名表單 (https://forms.gle/agvySakzvBX4fDiT8)，並將以下資料以紙本繳交至行政大樓三樓國際處(交流組周柔彤小姐)，方完成報名，逾期不受理。</p> <p>Please complete this online application form (https://forms.gle/agvySakzvBX4fDiT8) and submit the listed documents before 5 p.m. on Mar. 22nd to OGE, 3rd floor of Adm. Building. The application will not be accepted after the deadline.</p> <ul style="list-style-type: none"> • 報名表(附件一) Application Form (ATT. 1) • 英文自傳(附件二) English Personal Statement (ATT. 2) • 歷年成績單 Academic Transcript • 相關語言/活動證明(如有) Language/Activity Certificate (If have) • 護照影本(如有) (附件三) Passport Copy (If have) (ATT. 3) • 學生證影本(附件三) Student ID Card Copy (ATT. 3) • 家長同意書(附件四) Parental Consent Form (ATT. 4) 
03 月 27 日(三) March 27 th (Wed.)	徵選面試 Interview	<p>面試名單、順序及地點將透過 E-mail 信件告知，請留意您報名時提供之信箱，未參與面試者將無法參與此次活動。</p> <p>The interview list, order, and location will be notified via email.</p>

		Please pay attention to the email address you provided when you registered. Those who do not participate in the interview will be unable to participate in this program.
03 月 29 日(五) March 29 th (Fri.)	公布錄取名單 Announce the qualified candidates	錄取名單將透過 E-mail 信件告知及公佈於國際處官網。 The list of qualified candidates will be notified via email and announced on the website of the OGE.
04 月 02 日(二) April 2 nd (Tue.)	錄取說明會 Orientation	於中午時間線上舉辦，正取及備取者皆須參與。 The orientation will be held online at noon. All admitted and waitlisted students are required to attend.

八、其他重要注意事項 Other notes：

1. 因活動時間正值暑假，申請人請務必評估暑期行程以及預先評估個人參加決心。

Since the program takes place during the summer vacation, applicants must carefully evaluate the summer schedule and personal commitment before applying.

2. 徵選正取者須全程參與活動前培訓、會議及活動，並繳交心得報告及完成回國心得分享會；若未能完成上述之配合事項，將列入記錄並不得參加國際處未來各項甄選活動，需償還**全額活動費用**，且**不得退還保證金**。

Participants must attend the related meeting, submit the personal report, and participate in the final presentation. If participants fail to comply with the requirements mentioned above, they will be recorded and will not be allowed to participate in future selection activities of OGE. They will also be required to **reimburse the full cost of the program** and will **not be refunded the deposit**.

3. 若是成功參與本次活動，明年本校接待印尼姐妹校來訪時，將與國際處共同準備接待活動。

If you successfully participate in this program, you will work with the OGE to prepare for the reception of the visit from the University Kristen Satya Wacana and Universitas Kristen Duta Wacana school next year.

4. 活動結束後需於 2024 年 07 月 22 日至 08 月 03 日前完成心得報告繳交，請將心得報告存為 Word 檔及 PDF 檔，並繳交五張交流期間照片(JPG 檔)寄送至 narcissusjou@mail.cjcu.edu.tw (寄件 E-mail 主旨:「2024 印尼跨國教育體驗(GlobEEs)心得-學系-姓名」)。

After the program, participants must submit the personal report between July 22nd and August 3rd, 2024. The personal report should be saved as a Word file and a PDF file, and

five photos taken during the program (JPG files) should be attached and emailed to narcissusjou@mail.cjcu.edu.tw (with the subject line "2024 Indonesia GlobEEs personal report-Department-Name").

5. 承上述第 2 點，若有特殊緊急狀況而不克參與活動，請務必準確告知國際處承辦人。

In addition to the above, if any special emergencies prevent you from participating in the program, please inform the staff of OGE.

6. 主辦單位保有最終修改、變更、活動解釋及取消本活動之權利；若有相關異動將會以 E-mail 通知。

The organizer reserves the right to make final changes, modifications, explanations, and cancellations to the event. Any changes will be notified by email.

九、聯絡窗口 Contact Person：國際處 國際與兩岸交流組 周柔彤小姐

Ms. Jou-Tung(Cindy), Chou, Office of Global Engagement

校內分機 1712/ Ext. 1712

narcissusjou@mail.cjcu.edu.tw



～只要你/妳有開放的心，願意開口以外語溝通，就能成為 GlobEEs 的一員！～

Anyone with an open mind and a willingness to communicate in a foreign language can become a member of GlobEEs!